

Title (en)

Process of manufacture for ski and ski manufactured by this process.

Title (de)

Skiherstellungsverfahren und Ski, hergestellt nach diesem Verfahren.

Title (fr)

Procédé de fabrication de ski et ski fabriqué par ce procédé.

Publication

EP 0394835 A2 19901031 (DE)

Application

EP 90107422 A 19900419

Priority

DE 3914189 A 19890428

Abstract (en)

A simple and cost-effective process of manufacturing a ski is to be made available. For this purpose, an upper part (10) of the ski, consisting at least of a covering layer (12), is formed in a mould (18, 20) in such a way that flange-type edges (22) are moulded onto the covering layer (12). A bottom part of the ski is placed on the top part (10) of the ski in such a way that it is flush in the edge region with the flange-shaped edges (22) and finally the bottom part of the ski and the top part (10) of the ski are joined together. <IMAGE>

Abstract (de)

Es soll ein einfaches und kostengünstiges Verfahren zur Herstellung eines Skis an die Hand gegeben werden. Dazu wird ein Ski-Oberteil (10), das zumindest aus einer Deckschicht (12) besteht, in einer Form (18, 20) derart geformt, daß an der Deckschicht (12) flanschartige Ränder (22) angeformt sind. Auf das Ski-Oberteil (10) wird ein Ski-Unterteil derart aufgelegt, daß es sich im Randbereich mit den flanschförmigen Rändern (22) deckt und schließlich werden das Ski-Unterteil und das Ski-Oberteil (10) miteinander verbunden.

IPC 1-7

A63C 5/12

IPC 8 full level

A63C 5/12 (2006.01); **A63C 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 5/12 (2013.01)

Cited by

US5599036A; AT523223A1; AT523223B1; US5292148A; USRE36586E; AT399282B; USRE36453E; US5584496A; US5690349A; DE4322300C2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0394835 A2 19901031; **EP 0394835 A3 19911218**; **EP 0394835 B1 19930818**; AT E93155 T1 19930915; DE 3914189 A1 19901031;
DE 59002362 D1 19930923; JP H0321275 A 19910130

DOCDB simple family (application)

EP 90107422 A 19900419; AT 90107422 T 19900419; DE 3914189 A 19890428; DE 59002362 T 19900419; JP 11496190 A 19900427